
 
          

 
 

 
 
 
Skrivelse med anledning av anmälan av fördelning av bonus  
 
Det s.k. bonussystemet är för de allra flesta obegripligt. Det bygger på fasta parametrar men 
dessa redovisas inte i ärendet och går inte att kommunicera till mottagarna.  Det är helt 
oförutsägbart och innebär för de flesta mottagare inga möjligheter att planera för 
användningen. Tvärtom verkar systemet förutsätta att alla mottagare har förluster att täcka, 
eftersom bonusen delas ut i slutet av året och inte innebär krav på redovisning av ändamål. 
 
Vi anser att systemet är ineffektivt och ovärdigt.  Det fyller på intet sätt sitt uppgivna syfte 
att stimulera till att öka sina egna intäkter eller ”premiera kulturprogram för barn och unga”. 
Vi anser att dessa medel skulle göra mycket mer nytt om de tillfördes kulturstödet och gavs i 
anslutning till detta, före verksamhetsåret.   
 
Vi önskar en grundlig utvärdering av systemet, dess syfte och effekter och dess mottagande 
från kulturlivet.  
 
 
 
 
Stockholm den 15 oktober 2013 
 
 
 
 
Ann Mari Engel (V)         Mårten Andersson (V) 
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